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Vandaag stond een vervolggesprek op de agenda tussen EZK IRFen VWS overde mogelijke steun voorde voetbalsector

Hierbij de belangrijkste punten

Situatie

• Zoals bekend is bij EZK een aparte directie opgetuigd die zich bezighoudt met COVID 19 en het bedrijfsleven
• Met de bestaande generieke maatregelen kan het zijn dat bedrijven toch het hoofd niet boven water kunnen houd

additionele steun nodig hebben
• Deze bedrijven kunnen zich melden bij EZK De programmadirectie beoordeelt dan het maatschappelijk belang van de

organisatie enerzijds en de economische situatie anderzijds
• De afspraak is nu dat ook betaald voetbalorganisaties BVO s zich kunnen melden bij dit loket met hun aanvraag en

onderbouwing waaruit blijkt dat ze er zelf alles aan gedaan hebben om zelf de Coronaproblemen op te lossen
• Dit is gecommuniceerd aan de KNVB waarbij de verwachting is dat verschillende clubs zich zullen melden Geen Ajax of

Feyenoord uiteraard
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Geld

Nu blijft het verhaal hoeveel geld gaat dit de overheid kosten want ook als EZK oordeelt dat de BVO in aanmerking
komt voor steun moet er nog geld geregeld worden

Wat we nu weten is dat het maximaal bedrag 140 min is obv het deltaplan KNVB

Dit is wel afhankelijk van een aantal factoren waaronder het al dan niet voorzetten van de NOW regeling mid augustus
heel belangrijk voor de sector en de ontwikkeling van corona lege stadions

De 140 min is dus een maximum bedrag en wordt vrijwel op zekereen stuk lager

Proces

Het beschikbaar stellen van middelen blijft een politiek besluit

Morgen 15 7 staat een gesprek tussen Sport en DGV op de planning Hier zal het gaan over haar perceptie van de

situatie en hoe zij het proces voor zich ziet ook mhoo het reces

Met de input van de DGV wordt de nota afgepoetst die richting MZS gaat Wij lezen schrijven mee voordat deze de lijn
in gaat
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